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Zápis z 87. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

konaného dne 3. června 2024 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátoři prof. Koldinská, dr. Urban, předseda AS PF UK dr. Staša 

 

Omluveni: místopředseda AS PF UK dr. Říha, místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Akademický senát 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana projednalo závěry z jednání Komise pro otázky studia ze dne 28. května 

2024 ve věci povinně volitelných předmětů a předstátnicové výuky. 

Co se povinně volitelných předmětů týče, na základě provedené analýzy se ukázalo, 

že v současné době má fakulta cca 500 PVP a VP, což je o zhruba třetinu více než studijní 

program vzhledem k počtu studujících potřebuje. Současně v rámci aktualizace studijního 

programu přišel návrh na zřízení nadstandardního počtu nových PVP předmětů 

(37 předmětů), což dále vychyluje nabídku PVP nad jejich poptávku. Kolegium děkana 

proto ve shodě se závěrem Komise pro otázky studia souhlasí s tím, aby děkan požádal 

katedry o koncepci jejich PVP a VP v návaznosti na jejich povinné předměty (zejména jaké 

předměty a jak často mají být vyučovány). Současně se žádostí budou katedrám sděleny 

orientační počty předmětů, příp. jejich absolventů, které by měly být vyučovány s ohledem 

na aktivity jiných kateder. 

Dále kolegium děkana souhlasí se zrušením předstátnicové výuky ve formě předmětu s tím, 

že je možné, aby katedry organizovaly dobrovolnou předstátnicovou přípravu. 

1.2. Děkan a tajemník fakulty informovali o schůzce s ředitelkou KaM Mgr. Hurdovou 

dne 3. června 2024, neboť KaM uvažuje o zrušení zaměstnanecké výdejny. Vedení fakulty 

preferuje zachování obou výdejen a vyžádalo si data o vytíženosti výdejen. 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník fakulty představil rozpočet fakulty pro rok 2024, který je sestaven jako vyrovnaný 

s příjmy i výdaji ve výši 368.104.000 Kč. Dále příjmy a výdaje jednotlivých fondů, a to 

fondu sociálního, stipendijního, investičního a také fondu pracovišť. Kolegium děkana 

souhlasilo s tímto podkladovým materiálem a doporučilo jej k projednání na EK AS PF UK 

a posléze na AS PF UK, které proběhne dne 20. června 2024. 

2.2. Tajemník fakulty v bodě investic informoval nejen o stávajícím stavu letošních rekonstrukcí 

na fakultě a jejich průběhu, ale také o připravované investici fasády a oken. Investiční akce 
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„UK PF Fasáda a okna“ bude nyní projednávána v souvislosti se schvalováním předběžného 

schválení veřejné zakázky na těchto orgánech PF UK a UK, konkrétně: 

- KR UK (3. června 2024, případně 10. června 2024) 

- EK AS PF UK (11. června 2024),  

- AS PF UK (20. června 2024) 

- AS UK (21. června 2024) 

- SR UK (25. června 2024). 

Tajemník dále informoval, že uvedená veřejná zakázka (zadávací dokumentace) bude 

předložena i ke schválení na MŠMT. 

2.3. Tajemník fakulty informoval a také připomněl, že budou probíhat školení k měkkým cílům, 

která připravil Bezpečnostní odbor RUK. Konkrétní termíny: 

- 7. června 2024 (pátek) od 9 do 11 hod. v m. č. 38 pouze prezenčně, určeno pro vedoucí 

pracovišť; 

- 14. června 2024 (pátek) od 9 do 11 hod. pouze on-line, určeno pro ostatní zaměstnance. 

Tajemník dále informoval, že další termíny budou stanoveny a zveřejněny po domluvě 

s BO RUK, a to s tím, že budou možná vyhlášeny přes vzdělávací portál UK. 

2.4. Tajemník fakulty informoval o uzavření provozu šatny od 6. června 2024, a to do konce 

letního semestru 2023/2024, tedy do 30. září 2024. Důvodem brzkého uzavření je malá 

vytíženost šatny a čerpání dovolených obsluhy šatny. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Kolegium děkana schválilo návrh pravidel pro studium jednotlivých předmětů 

v akademickém roce 2024/2025. 

3.2. Proděkanka Chromá informovala, že dne 27. května 2024 byly schváleny univerzitou 

podmínky pro přijetí ke studiu do magisterského studijního programu od akademického roku 

2025/2026 bez jakýchkoliv věcných zásahů. Podmínky budou předloženy AS PF UK na jeho 

14. zasedání dne 20. června 2024. 

3.3. Proděkanka Chromá informovala o průběhu jarního termínu SZZK, a sice, 

že ve veřejnoprávní části SZK byla kapacita 218 míst, zkoušku konalo 124 studujících, 

z nich neprospělo 6 (1 odstoupil); v soukromoprávní části SZK byla kapacita 218 míst, 

zkoušku konalo 129 studujících, z nich neprospělo 21 (2 odstoupili). 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Proděkan Handrlica připomenul konání řádného termínu přijímacího řízení do doktorských 

studijních programů dne 4. června 2024. S ohledem na změny, které přináší reforma 

doktorského studia, je nutná účast předsedkyň a předsedů přijímacích komisí na poradě, 

konané v 8:45 v místnosti č. 117. 

4.2. Proděkan Handrlica informoval o schválení Podmínek pro přijímací řízení do doktorských 

studijních programů pro akademický rok 2024/25, které budou předloženy ke schválení 

AS PF UK na jeho 14. zasedání dne 20. června 2024. 

 

5. Akademický senát 

5.1. Předseda senátu dr. Staša vzal na vědomí body, které budou předloženy na 14. zasedání 

AS PF UK dne 20. června 2024. 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


